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Proponowany porządek obrad LXI sesji Rady Miasta  przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym oraz 

złożenie gratulacji nowym nauczycielom dyplomowanym.  

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta oraz prezesów spółek 

miejskich. 

9. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego. 

10. Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

11. Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej - 

utrzymanie miasta za I półrocze 2022 r. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych przez zainteresowanych 

wniosków o najem socjalny lokalu. 

13. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta oraz komisji Rady Miasta za I półrocze 2022 r. 

14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zmiany uchwały Nr LIV/ 397 /2018 Rady Miasta Brzeziny z dnia 09 sierpnia 2018r.               

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorów i wicedyrektorów szkół podstawowych               

i przedszkoli oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

pedagogów, psychologów, doradców zawodowych, terapeutów pedagogicznych             

i logopedów zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 

 

1.  Otwarcie obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Grzegorz Maślanko otworzył LXI sesję Rady Miasta Brzeziny            

w dniu 25 sierpnia 2022 r. o godz. 905 w sali konferencyjnej Urzędu Miasta.                            

Sesja była transmitowana na żywo do internetu przez platformę posiedzenia.pl. 
 

2.  Stwierdzenie prawomocności sesji. 

Na podstawie listy obecności, podpisanej przez 12 radnych Przewodniczący Rady Miasta 

stwierdził quorum oraz prawomocność obrad. 

Radny Adam Durański spóźnił się na posiedzenie Rady Miasta. 

Radni Dariusz Guzek oraz Małgorzata Polewczak byli nieobecni podczas posiedzenia. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta odczytał proponowany porządek obrad LXI sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym oraz 

złożenie gratulacji nowym nauczycielom dyplomowanym.  
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5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta oraz prezesów spółek 

miejskich. 

9. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego. 

10. Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

11. Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej - 

utrzymanie miasta za I półrocze 2022 r. 

12. Informacja Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych przez zainteresowanych 

wniosków o najem socjalny lokalu. 

13. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta oraz komisji Rady Miasta za I półrocze 2022 r. 

14. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zmiany uchwały Nr LIV/ 397 /2018 Rady Miasta Brzeziny z dnia 09 sierpnia 2018r.               

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorów i wicedyrektorów szkół podstawowych               

i przedszkoli oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

pedagogów, psychologów, doradców zawodowych, terapeutów pedagogicznych             

i logopedów zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny. 

15. Wolne wnioski i sprawy różne. 

16. Zakończenie sesji. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Tomczak-Dratkiewicz zgłosiła wniosek o zdjęcie                   

z porządku obrad pkt. 12 – „Informacji Komisji Rewizyjnej nt. wyników kontroli złożonych 

przez zainteresowanych wniosków o najem socjalny lokalu”. 

 

W związku z powyższym Przewodniczący Rady Miasta poddał pod głosowanie wniosek 

Przewodniczącej komisji Rewizyjnej. 

 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Wniosek Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej Doroty Tomczak-Dratkiewicz o zdjęcie                        

z porządku obrad LXI sesji Rady Miasta Brzeziny punktu 12. tj. „Informacji Komisji Rewizyjnej 

nt. wyników kontroli złożonych przez zainteresowanych wniosków o najem socjalny lokalu” 

został jednogłośnie przyjęty. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta odczytał projekt zmienionego porządku obrad LXI sesji 

Rady Miasta Brzeziny i poddał go pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

  0. – „przeciw”, 

  0. – „wstrzymujących się od głosu”. 

Zmieniony porządek obrad LXI sesji Rady Miasta Brzeziny został jednogłośnie przyjęty. 
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Przyjęty porządek obrad LXI sesji Rady Miasta Brzeziny przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Stwierdzenie prawomocności sesji. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym oraz 

złożenie gratulacji nowym nauczycielom dyplomowanym.  

5. Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta oraz prezesów spółek 

miejskich. 

9. Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego. 

10. Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

11. Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej - 

utrzymanie miasta za I półrocze 2022 r. 

12. Sprawozdanie z pracy Rady Miasta oraz komisji Rady Miasta za I półrocze 2022 r. 

13. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Brzeziny na lata 2022–2025, 

2) zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 2022 rok, 

3) zmiany uchwały Nr LIV/ 397 /2018 Rady Miasta Brzeziny z dnia 09 sierpnia 2018r.               

w sprawie określenia zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorów i wicedyrektorów szkół podstawowych               

i przedszkoli oraz ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć dla 

pedagogów, psychologów, doradców zawodowych, terapeutów pedagogicznych             

i logopedów zatrudnionych w szkołach podstawowych i przedszkolach, dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny. 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

15. Zakończenie sesji. 
 

4.  Wręczenie aktów nadania stopnia awansu zawodowego nauczycielom mianowanym 

oraz złożenie gratulacji nowym nauczycielom dyplomowanym.  

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż w wyniku przeprowadzonych postępowań  

egzaminacyjnych osiem nauczycielek uzyskało kolejny stopień awansu zawodowego z 

nauczyciela kontraktowego na nauczyciela mianowanego – Pani Liwia Justyna Fabiańska oraz 

Pani Kinga Giemza z Przedszkola nr 1, Pani Aleksandra Beata Kotecka oraz Pani Anna Maria 

Delewska z Przedszkola nr 3, Pani Joanna Orłowska oraz Pani Karolina Włodarkiewicz ze 

Szkoły Podstawowej nr 1 oraz Pani Paulina Joanna Pabiniak i Anna Ewelina Cymmerman ze 

Szkoły Podstawowej nr 3. 

Po złożeniu przez nauczycielki ślubowania Pani Burmistrz wręczyła akty nadania, a 

Przewodniczący, Wiceprzewodniczący Rady i Zastępca Burmistrza kwiaty oraz gratulacje. 

Wykonano także pamiątkową fotografię. 

 

Następnie Przewodniczący Rady Miasta poinformował, iż od września grupa nauczycieli 

dyplomowanych w naszych szkołach i przedszkolach poszerzy się o kolejne dwie nauczycielki 

mogące poszczycić się najwyższym stopniem awansu zawodowego - Pani Katarzyna Stępień z 

Przedszkola Nr 1 oraz Pani Magdalena Koza ze Szkoły Podstawowej nr 1, które w czasie 

wakacji uzyskały akceptację komisji kwalifikacyjnych uzyskując tym samym stopień 

nauczyciela dyplomowanego. 

Burmistrz oraz Prezydium Rady złożono gratulacje oraz wręczono kwiaty. 
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5.  Sprawozdanie z działalności burmistrza w okresie między sesjami. 

Burmistrz Ilona Skipor przedstawiła informację z prac między sesjami: 

 

- 20 lipca odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy Eko-Regionu - sygnalizowali 

podwyższenie kwoty za wywóz odpadów komunalnych począwszy od 1 stycznia 2023r. z uwagi 

m.in. na wzrost cen paliwa oraz cen energii elektrycznej, 

 

- 25 lipca uczestniczyła w Zgromadzeniu Wspólników SIM Sp. z o.o. z/s w Radomsku, 

 

- 25 lipca podpisała z Wojewodą Łódzkim umowę dotacji na zadania polegające na zakupie 

masztu i flagi wraz z ich montażem w ramach akcji „Pod biało-czerwoną”. Kwota dotacji – 

5.000 zł. W/w projekt ma na celu uczczenie 100. rocznicy Bitwy Warszawskiej, 

 

- 28 lipca odbyło się spotkanie z p. Remigiuszem Ślipiec - dyrektorem na region Łódzki w BGK 

w sprawie finansowania projektów z Polskiego Ładu, 

 

- 28 lipca spotkałam się z przedstawicielami Poczty Polskiej w sprawie udostępnienia części 

działki przy ul. Mickiewicza 22 w związku z realizacją zadania „Przebudowa targowiska 

miejskiego w Brzezinach” w ramach środków pozyskanych z Polskiego Ładu, 

 

- 28 lipca spotkała się z przedstawicielami firmy ERBEDIM – wykonawcą zadania 

„Przebudowa ciągu dróg w ul. Św. Anny, Wodociągowej i Południowej w Brzezinach – etap I”  

w sprawie realizacji inwestycji, 

 

- 1 sierpnia zostało oddane do użytku boisko do siatkówki plażowej przy Centrum Kultury 

Fizycznej w Brzezinach na stadionie miejskim, 
 

- 2 sierpnia  odbyło się spotkanie z mieszkańcami miasta w sprawie przebiegu linii kolejowej 

na trasie nr 85 – odcinek Warszawa Zachodnia–CPK-Łódź Widzew przebiegającej przez teren 

miasta Brzeziny, 

 

- 7 sierpnia odbył się w Brzezinach poranny program TVP3 „Budzi się ludzi”, 

 

- 8 sierpnia po uprzednim podjęciu uchwały przez Radę Miasta Brzeziny złożyła wniosek           

o dotację (4,5 mln zł) i pożyczkę (10,5 mln zł) do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska i Gospodarki Wodnej. Pożyczka oprocentowana 0,5 % na 15 lat.. Miastu Brzeziny  

w pierwszej edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych 

przyznano dotację w wysokości 9 mln zł na realizację projektu pn. „Budowa pasywnej hali 

sportowej w Brzezinach”. Projekt polega na budowie 3-kondygnacyjnej, pasywnej hali 

sportowej o pow. zabudowy 2058,5 m2. Szacowana łączna wartość zadania wynosi: 25 mln zł. 

Przetarg w trybie podstawowym z negocjacjami został ogłoszony 17 sierpnia br., 

 

- 8 sierpnia spotkała się z dyrektorami szkół i przedszkoli w sprawie żywienia w placówkach,  

 

- 9 sierpnia spotkała się z przedstawicielami BGK z rejonu łódzkiego w sprawie finansowania 

projektów z Polskiego Ładu, 

 

- 10 sierpnia uczestniczyła w spotkaniu w Wodach Polskich w sprawie aglomeracji KPOŚ,  

 

- 11 sierpnia uczestniczyła w spotkaniu w Wojewódzkim Urzędzie Pracy w sprawie COM, 

 

- 12 sierpnia spotkałam się z przedstawicielami SIM Sp. z o.o. w sprawie omówienia koncepcji 

budowy budynków mieszkalnych, 

 

- 12 sierpnia  złożyliśmy wniosek o dofinansowanie trzech zadań pn.:  

− „Zakup sprzętu sportowego dla Brzezińskiego Klubu Sportowego „Start” niezbędnego 

do prowadzenia zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży w ramach realizacji zadań z 

zakresu przeciwdziałania przyczynom przestępczości” – (20 piłek treningowych, 3 piłek 

meczowych, 7 kompletów dresów dla BKS Start), 
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− „Zakup sprzętu sportowego dla Klubu Sportowego „Hokej - Start – Brzeziny” 

niezbędnego do prowadzenia zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży w ramach 

realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przyczynom przestępczości” - (19 mat 

treningowych, 2 sztang, 2 piłek lekarskich, 3 znaczników, 29 piłek hokejowych dla KS 

Hokej Start Brzeziny), 

− Zakup sprzętu sportowego dla MLUKS niezbędnego do prowadzenia zajęć sportowych 

dla dzieci i młodzieży w ramach realizacji zadań z zakresu przeciwdziałania przyczynom 

przestępczości – (32 sztuk okładzin do rakietek do tenisa stołowego oraz zakup piłeczek 

(4 pudełka po 72 sztuki) do tenisa stołowego na potrzeby funkcjonowania 

Międzyszkolnego Ludowego Uczniowskiego Klubu Sportowego  w Brzezinach). 

Fundusze pochodzą z Programu Przeciwdziałania Przyczynom Przestępczości na lata 2019-2025 

w ramach Funduszu Sprawiedliwości. Przeznaczone zostaną na zakup sprzętu sportowego 

niezbędnego do prowadzenia zajęć sportowych dla dzieci i młodzieży. Kwota dotacji – 15 tys. zł 

(100%), po 5 tys. na klub. Ocena wniosków do 17 października 2022r., 

 

- 15 sierpnia uczciliśmy Święto Wojska Polskiego, 

 

- 16 sierpnia złożyliśmy wniosek o dofinansowanie zadania pn. „Budowa Centrum opiekuńczo 

- mieszkalnego w Brzezinach Programu” w ramach Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne",  

Głównym celem Programu jest: pomoc dorosłym osobom niepełnosprawnym ze znacznym lub 

umiarkowanym stopniem niepełnosprawności lub orzeczeniem traktowanym na równi                           

z orzeczeniem o znacznym lub umiarkowanym stopniu niepełnosprawności poprzez 

zapewnienie usług zamieszkiwania w formie pobytu całodobowego lub pobytu dziennego. 

Całkowity koszt zadania 4.416.099,50 zł (budowa i wyposażenie) w tym dofinansowanie 

3.235.999,50 zł, 

 

- 17 lipca po przeprowadzeniu konkursu wybrała Panią Joannę Kędzię–Kamińską na 

stanowisko dyrektora MDK, 

 

- 18 sierpnia odbyła się rada budowy w sprawie realizacji inwestycji – budowy kanału w 

ramach zadania „Przeciwdziałanie zagrożeniu powodziowemu”. 

 

Dyskusja. 

 

Radna Anna Sokołowska poprosiła o przedstawienie więcej szczegółów ze spotkań dotyczących  

SIM-u. 

 

Pani Burmistrz poinformowała, iż było to kolejne zgromadzenie wspólników, na którym 

omawiane było sprawozdanie finansowe z działalności za rok poprzedni, podejmowane były 

również uchwały dotyczące planu na rok bieżący, a także rozmawiano nt. możliwości 

pozyskania dodatkowych środków przez spółkę, na realizację zadania – budownictwo 

wielomieszkaniowe. 

Kolejne spotkanie było z kierownikiem odpowiedzialnym za budowę w/w budynków podczas 

którego przedstawiono koncepcję budowy do zaakceptowania i na tej podstawie SIM ogłosi 

przetarg na wyłonienie projektanta i na przygotowanie terenu pod budowę pierwszych 

budynków w Brzezinach. 

 

Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska poprosiła o szczegóły projektu pn. „Budowa Centrum 

opiekuńczo - mieszkalnego w Brzezinach”. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż na działce na ul. Przemysłowej powstać ma nowy budynek - 

centrum opiekuńcze, którego zadaniem będzie poprawa jakości i życia mieszkańców z 

określoną niepełnosprawnością. Z programu będzie mogło skorzystać 10 osób na pobyt dzienny 

i 10 osób na pobyt całodobowy. 
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Na pytanie radnej, kiedy będzie wiadomo czy otrzymamy dotację na realizację w/w projekt Pani 

Burmistrz odpowiedziała, iż powinno to być wiadomo do końca roku lub przyszłego kwartału. 

Na chwilę obecną wniosek został złożony i podlega pierwszej formalnej ocenie przez 

Wojewódzki Urząd, dopiero później zostanie przekazany do właściwego ministerstwa, które 

dokona oceny merytorycznej. 

 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do spotkania z dnia 28 lipca br. w sprawie przebudowy 

targowiska miejskiego zapytał o 3 kwestie: 

1.Co z przetargiem na w/w inwestycję? 

2.Czy wystarczy środków na jego realizację? 

3.Czy w związku z tym, iż większość kupców nie chce przenosić swoich budek na ul. 

Mickiewicza 22 (z uwagi na logistykę i koszty przeniesienia) Miasto zapewni wszystkim 

lokale spełniające wymagania np. do handlu mięsem, czy innymi produktami 

spożywczymi? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż Miasto jest na etapie przygotowania PFU. Dla kupców 

przygotowywana jest tymczasowe miejsce handlu na działce na ul. Wyszyńskiego.  

Jeśli chodzi o przetarg to Miasto czeka na wszystkie uzgodnienia, gdyż działka w części objęta 

jest nadzorem konserwatora, a w części konserwatora i archeologa. Po uzyskaniu wszystkich 

niezbędnych dokumentów zostanie ogłoszony przetarg. Na chwilę obecną Pani Burmistrz nie 

jest w stanie powiedzieć, jaka będzie kwota z przetargu i czy wystarczy środków. 

 

Radny zapytał także czym zostało podyktowane zwężenie jezdni oraz zmiana szerokości 

chodników w związku z przebudową ciągu dróg na ul. Św. Anny, Wodociągowej i Południowej? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż szerokość jezdni zaprojektowano zgodnie z kategorią ulicy, 

która wynika z Rozporządzenia Ministra Transportu i Gospodarki Wodnej w sprawie warunków 

technicznych jakim powinny odpowiadać drogi publiczne i ich usytuowanie. Pasy ruchu w 

obydwu kierunkach mają po 3,5 metra (maksymalna szerokość dopuszczoną przez 

rozporządzenie ), a usytuowanie wykonanej jezdni wynika z przesunięcia krawężnika od strony 

zachodniej – tj. od ul. Andersa w kierunku starej osi jezdni w celu zachowania skrajni drogowej 

względem istniejących słupów energetycznych. Przeniesienie w/w słupów wiązało by się z 

ogromnymi i dodatkowymi kosztami związanymi m.in. z wymianą instalacji energetycznej z 

napowietrznej na poprowadzonej pod ziemią, projektem przebudowy sieci energetycznej, czy 

zgody PGE. Co w konsekwencji wydłużyłoby realizację inwestycji nawet szacunkowo o 2 lata. 

Dodatkowo przesunięcie krawężnika w kierunku starej osi jezdni od strony wschodniej tj. od ul. 

Sportowej w okolice Szkoły Muzycznej wynika z budowy nowego kanału deszczowego o 

średnicy 0,5 metra w nowym śladzie przy konieczności zachowania starego kanału 

deszczowego na czas prowadzenia robót. Likwidacja wydzielonego lewoskrętu na ul. Św. Anny 

w ul. Andersa została wymuszona zagrożeniem w ruchu drogowym z uwagi na układ 

skrzyżowania Św. Anny/Sportowa/Andersa. Lewoskręt w ul. Andersa wykorzystywali kierujący 

pojazdami skręcającymi w ul. Sportową, czyli tzw. „jazdą pod prąd”. 

Pani Burmistrz poinformowała, iż powyższa informacja została przygotowana przez inspektora 

nadzoru zajmującego się w/w inwestycją oraz przez wykonawcę i projektanta. 

 

Radny Janusz Nowański odnosząc się jeszcze do spotkania z 18 sierpnia br. zapytał czy budowa 

kanału przebiega zgodnie z harmonogramem i czy inwestycja ta zostanie zakończona o czasie? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż systematycznie co tydzień, dwa odbywają się narady budowy. 

Niemniej jednak nie jesteśmy w stanie przewidzieć kolizji, które nie zostały zinwentaryzowane. 

Może dojść do sytuacji, kiedy nastąpi przesunięcie terminu jednak z przyczyn niezależnych od 

Miasta, ani wykonawcy. Na chwilę obecną nie ma zagrożenia aby inwestycja nie została 

zakończona w terminie. 
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Radna Dorota Sobińska-Chruścielewska zapytała, kiedy ul. Św. Anny zostanie oddana do 

użytku, gdyż z tego co się orientuje wykonawca wystąpił o przedłużenie terminu robót? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż tak jak wspominała już na komisji wykonawca z uwagi na 

napotkane kolizje w przebudowie kanalizacji sanitarnej i burzowej wystąpił do Miasta o 

przedłużenie realizacji zadania o 2 tygodnie – maksymalnie do 16 września br.  

Jeśli odbiór przebiegnie bez żadnych uwag i zastrzeżeń 17 września ulica zostanie otworzona. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz powracając do tematu przebudowy targowiska zadała 3 

pytania: 

1.Czy PFU przygotowywane jest od nowa, czy wprowadzano tylko zmiany do PFU, które 

już wcześniej zostało opracowane na przebudowę rynku?  

2.Kiedy zostanie przygotowany program i kiedy Miasto przystąpi do przetargu? 

3.Czy osoby handlujące na rynku będą przenosić się na własną rękę, czy Miasto udzieli im 

jakiejś pomocy? 
 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż zgodnie z umową dzierżawy Miasto dzierżawi handlowcom 

tylko grunt pod budkami, a same budki stanowią własność handlujących. Jeżeli właściciel 

rezygnuje z prowadzenia działalności gospodarczej ma obowiązek usunięcia budki na własny 

koszt. 

Przygotowane jest nowe PFU, gdyż poprzednie zakładało tylko budowę hali targowej. Nowy 

dokument zakłada przebudowę całego rynku łącznie z parkingiem i budową przez Miasto 

pawilonów handlowych. 

 

Radna dopytała, jaki jest koszt przygotowania PFU? 

Następnie wyartykułowała, iż w jej ocenie w umowie wątpliwość budzi zapis, iż kupcy na 

własne żądanie rezygnują z handlu. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż umowa dzierżawy wygasa z dniem 31 grudnia br. Wyjaśniła, 

iż nie jest autorem zapisów w umowie dzierżawy, gdyż obowiązuje ona od kilku lat. Do tej 

chwili każdy w właścicieli budek, który rezygnował z prowadzenia działalności stosował się do 

zapisów w niej zawartych – tj. usuwał budkę na własny koszt. 

Odnosząc się do kwestii PFU – zostało przygotowane przez pracowników Wydz. RI. 

 

Radna poprosiła o przygotowanie informacji na piśmie na jakim etapie jest przygotowanie 

programu PFU i kiedy Miasto będzie go posiadać. 

Następnie powiedziała, że rozumie że Miasto nie będzie przedłużało na kolejne miesiące umów 

dzierżawy. 

 

Pani Burmistrz odparła, iż Miasto nawet nie może podjąć takiej decyzji. 

 

Głos zabrał radny Przemysław Maślanko, który zapytał o szczegóły spotkania z dnia 8 sierpnia 

br. z dyrektorami szkół i przedszkoli w sprawie żywienia w placówkach – czy uległa zmianie 

firma zapewniająca żywienie w placówkach i czy dyrektorzy są zadowoleni z obecnej obsługi? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż należałoby zapytać dyrektorów czy są zadowoleni. Póki co 

żywiciel jest ten sam. 

 

Radny Krzysztof Sienkiewicza odnosząc się do spotkania z 20 lipca br. z przedstawicielami 

Eko-Regionu zapytał, jakie zapadły ustalenia i czy Miasto czeka podwyżka opłat za odbiór 

śmieci? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż umowa podpisana przez Miasto obowiązuje na 2 lata, 

niemniej jednak z uwagi na gwałtowny wzrost cen paliwa jak i innych pochodnych Eko-Region 

zasygnalizował, iż będzie występował do Miasta o waloryzację umowy, co niewątpliwie 

pociągnie za sobą również wzrost opłat dla mieszkańców. 
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Radny Daniel Szymczak nawiązując do spotkania z 10 sierpnia br. w Wodach Polskich w 

sprawie aglomeracji KPOŚ zapytał czy spotkanie podyktowane było ostatnio odczuwanym 

nieprzyjemnym zapachem panującym w mieście, czy innym tematem? 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż było to obligatoryjne spotkanie szkoleniowe prowadzone 

przez Wody Polskie. Na szkoleniu Miasto uzyskało informację dotyczącą tzw. „elelemów”, czyli 

wskaźnika wprowadzonych ścieków w przeliczeniu na 1 mieszkańca i spełnianiu norm, które 

obowiązują zgodnie z prawem Unii Europejskiej. Spotkanie miało charakter szkoleniowy i brały 

w nim udział również gminy Moszczenica i Głuchów. 
 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz odczytała swoje dwie interpelacje.  

Pierwsza dotyczyła wykonania wyniesionego przejścia dla pieszych na ul. Moniuszki przy 

Przedszkolu nr 3. 

Druga interpelacja dotyczyła nieterminowego udzielenia odpowiedzi na złożoną przez radną 

interpelację dotyczącą umieszczonych komentarzy na oficjalnym profilu społecznościowym 

Miasta Brzeziny oraz przekazania kopii umowy zawartej pomiędzy podmiotem/osobą 

odpowiedzialną za prowadzenie w/w profilu. 

Radna poprosiła dodatkowo o udzielenie informacji na ile pism kierowanych do Urzędu Miasta 

jednostka nie udzieliła odpowiedzi w ustawowym terminie, jakie były tego przyczyny oraz 

konsekwencje nałożone na pracowników, którzy byli za to odpowiedzialni. 

Oba dokumenty w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

7. Odpowiedzi na interpelacje. 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz odniosła się do swojej interpelacji złożonej 5 lipca br. 

dotyczącej utrzymania czystości w mieście. W odpowiedzi uzyskała informację, że Miasto 

dołoży wszelkich starań, aby ten porządek został zachowany.  

Zdaniem radnej nakład finansowy na utrzymanie grupy interwencyjnej nie ma przełożenia na 

stan porządku w mieście, który niewątpliwie budzi coraz większe wątpliwości nie tylko radnej, 

ale i mieszkańców. 

 

Radna odniosła się również do odpowiedzi na swoją interpelację dotyczącą programu „Ciepłe 

Mieszkanie” – wyartykułowała, iż Miasto jest „o krok” za Koluszkami, gdyż pod koniec 

sierpnia br. na stronie Gminy Koluszki pojawiła się już informacja zachęcająca mieszkańców do 

aplikowania o środki z w/w programu, choć nabór jeszcze nie ruszył. 

 

Pani Burmistrz odpowiedziała, iż nie widzi sensu, żeby informować i nakłaniać mieszkańców 

do składania dokumentów do naboru, który jeszcze nie ruszył. 

 

Radna odparła, iż nie powiedziała, że Gmina Koluszki zachęcała mieszkańców do składania 

dokumentów tylko, że zamieściła informację o programie, który jeszcze w tym roku zostanie 

„uruchomiony”. 
 

8. Zapytania do kierowników jednostek organizacyjnych miasta, prezesów spółek 

miejskich. 

Radny Janusz Nowański zapytał prezesa ZUK-u czy wszystkie inwestycje zaplanowane przez 

spółkę na 2022 rok zostały wykonane? 

 

Prezes ZUK-u Janusz Cywiński odpowiedział, iż spółka w tym roku miała zaplanowane do 

wykonania 3 inwestycje: 

1. Wodociąg w ul. Strażackiej, 

2. Wykonanie kanalizacja w ul. Letniej (na osiedlu), 

3. Wykonanie kanalizacji w ul. Polnej. 
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Występują pewne opóźnienia w realizacji inwestycji z przyczyn niezależnych od spółki.                    

ZUK wykonuje prace własnymi siłami - 5 pracownikami, którzy zostali oddelegowani do 

wykonania innych prac związanych z przeprowadzanymi przez Miasto gruntownymi remontami 

dróg w ul. Św. Anny i ul. Wodociągowej (wybudowanie części kanalizacji w ul. Św. Anny oraz 

przeprowadzenie gruntownego remontu wszystkich studzienek oraz sieci kanalizacyjnej). 

Spółka dołoży wszelkich starań, aby wykonać zaplanowane inwestycje. 

Prezes odniósł się również do kwestii nieprzyjemnego zapachu w mieście poruszonej przez 

radnego Daniela Szymczaka – informując, iż jest on spowodowany przez kanalizację. 

 

Radny Krzysztof Sienkiewicz zapytał dyrektora CKF: 

1.Czy basen zostanie otwarty 4 września br.? 

2.Jakie były powody opóźnienia terminu otwarcia obiektu? 

3.Jaki był zakres wykonanych prac w ramach modernizacji pływalni? 
 

Dyrektor CKF-u Daniel Nawrocki odpowiedział, iż otwarcie krytej pływalni zaplanowano                    

na 16 sierpnia br., jednak w umowie z wykonawcą był zapis, iż zakończy on prace 

modernizacyjne w okresie 5 miesięcy od daty podpisania umowy i termin ten wypada z końcem 

września. W związku z tym otwarcie basenu przesunięto o miesiąc wcześniej tj. 4 września nie 

ma więc mowy o opóźnieniu. 

Następnie omówił zakres prac objętych modernizacją.  

 

Radna Anna Sokołowska poprosiła, aby prezes PEC-u przedstawiła sytuację, w jakiej znalazła 

się spółka w związku z drastycznym wzrostem cen opału. 

 

Prezes PEC-u Katarzyna Wijata poinformowała, iż posiadany zapas węgla wystarczy 

maksymalnie do października/listopada. W odniesieniu do poprzedniego roku cena węgla 

wzrosła o 700%. W dniu dzisiejszym cena zakupu tony węgla jest na kosmicznym poziomie i 

wynosi 1.900,00 zł. W tym tygodniu Pani prezes sfinalizowała podpisanie umowy kredytowej z 

BGK na 3 mln zł na zakup kolejnej partii opału. Kwota kredytu umożliwi zakup około 1500 ton 

opału. Potrzeba będzie jeszcze około 3000 ton i 5 mln zł na ich zakup, aby wystarczyło do 

końca sezonu grzewczego. Niestety może okazać się, że spółka nie poradzi sobie z takim 

obciążeniem i będzie zmuszona poprosić o pomoc Miasto. 

W ubiegłym roku spółka na cały sezon zimowy na opał wydała 1.700.000,00 zł, natomiast w 

tym roku na cały sezon potrzeba 11.000.000,00zł. Dodatkowo polscy dostawy wymagają teraz 

przedpłat i nie ma już płatności z odroczonym terminem 30 dni. 

 

Prezes ZUK-u Janusz Cywiński powiedział, że ZUK ma z kolei ma problem z zakupem energii 

elektrycznej – w tamtym roku spółka płaciła 270 zł/MWh, w tym roku 506 zł/MWh, natomiast 

w przyszłym roku cena ta wzrośnie do poziomu powyżej 2.000,00 zł/MWh. 

Tymczasem Wody Polskie podniosły taryfę jedynie o 1zł. 

Spółka w ciągu roku zużywa 2.000.000,00KWh. 

 

Radny Daniel Szymczak poinformował, iż otrzymał petycję od mieszkańców mających swoje 

domy w sąsiedztwie ze SP nr 1, do których podczas treningów wpadają piłki, ponieważ za 

niskie są piłkochwyty. 

 

Dyrektor SP nr 1 Zbigniew Zieliński odpowiedział, że do w/w sytuacji dochodzi, gdy Orlik jest 

wykorzystywany przez innych mieszkańców miasta. Piłkochwyty mają około 8 metrów i 

niestety nie jest to wystarczająca wysokość. Szkoły obecnie nie stać, aby je podnieść, gdyż jest 

to koszt około 20.000,00 zł. Zdaniem dyrektor nawet podniesienie piłkochwytów nie 

spowoduje, że piłka przestanie przelatywać. Jedynym rozwiązaniem byłoby ograniczenie ilości 

zajęć na Orliku w godzinach popołudniowych przez osoby starsze. 

 

Dyrektor CKF-u powiedział, że nie może ograniczać dostępu mieszkańców do Orlika. Złożono 

wniosek o dofinansowanie na podniesienie piłkochwytów.  



11 

 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

9.  Informacja nt. przygotowania placówek oświatowych podległych miastu do nowego 

roku szkolnego. 

10.  Informacja o wynikach egzaminów w szkołach podstawowych. 

Przewodniczący Rady Miasta połączył oba te punkty. 

 

Dyrektorzy szkół podstawowych, przedszkoli oraz żłobka przedstawili informacje                               

nt. przygotowania placówek do nowego roku szkolnego – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie dyrektorzy przedstawili wyniki egzaminów w szkołach podstawowych –                             

w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Wyniki egzaminów w Szkole Podstawowej nr 1 w Brzezinach 

Łącznie do egzaminu przystąpiło 86 uczniów. 

Procentowe wyniki egzaminu ósmoklasisty w SP Nr 1: 

Język polski – 59% (w województwie łódzkim 58%, w kraju 60%), 

Matematyka – 58% (w województwie łódzkim 58%, w kraju 57%), 

Język angielski – 67% (w województwie łódzkim 66%, w kraju 67%). 

 

Wyniki egzaminów w Szkole Podstawowej nr 2 w Brzezinach 

Łącznie do egzaminu przystąpiło 84 uczniów. 

Procentowe wyniki egzaminu ósmoklasisty w SP Nr 2: 

Język polski – 69% (w województwie łódzkim 58%, w kraju 60%), 

Matematyka – 72% (w województwie łódzkim 58%, w kraju 57%), 

Język angielski – 76% (w województwie łódzkim 66%, w kraju 67%). 

Język niemiecki – 100% (w województwie łódzkim 54%, w kraju 50%). 

 

W Szkole Podstawowej nr 3 nie odbywały się egzaminy z uwagi, iż nie było VIII klasy. 

 

Radna Anna Sokołowska pogratulowała nauczycielom i uczniom tak wspaniałych wyników. 

Dodała, że należy pamiętać, że prawie dwa lata była nauka zdalna. 

 

11. Informacja na temat zadań własnych Miasta z zakresu gospodarki komunalnej - 

utrzymanie miasta za I półrocze 2022 r. 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka przedstawił informację nt. zadań własnych Miasta                            

z zakresu gospodarki komunalnej – w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja. 

 

Radny Daniel Szymczak zapytał ile odpadów Miasto wywiozło już ze składowiska i ile nas to 

kosztowało? 

 

Naczelni odpowiedział, że odpowie radnemu na pytanie na piśmie. 

 

Radni nie mieli więcej pytań. 

 

Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 15-minutową przerwę. 
 

Wznowienie obrad. 
 

Przewodniczący Rady Miasta udzielił głosu Pani Burmistrz, która przed wyjazdem na 

podpisanie umowy pożyczki do WFOŚ-u chciała poruszyć jeszcze dwie sprawy. 

1. W dniu 2 sierpnia br. odbyło się spotkanie z mieszkańcami miasta w sprawie przebiegu 

linii kolejowej na trasie nr 85 – odcinek Warszawa Zachodnia–CPK-Łódź Widzew 
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przebiegającej przez teren miasta Brzeziny, w którym uczestniczyli również niektórzy 

radni oraz poseł Małgorzata Niemczyk. Osoby ze stowarzyszenia zbierały wówczas 

podpisy, pod zupełnie inną kwestią dotyczącym kolei, a w wyniku manipulacji ich 

działań doszło do przekłamania dokumentu, który został wysłany do CPK. 

Więcej informacji w tym temacie posiada pełnomocnik Stowarzyszenia „NIE dla kolei” lub 

radni, którzy uczestniczyli w tym spotkaniu. 
 

2. W dniach 17-18 sierpnia br. prowadzono prace geodezyjne na terenie planowanego 

wariantu przebiegu kolei W31. Doszło wówczas do incydentu mieszkańców z 

geodetami, którzy mieli wykonać pomiary – grożono im użyciem broni palnej oraz 

wideł. Padły informacje, że to Pani Burmistrz nie pozwoliła nikogo wpuszczać, co 

stanowczo dementuje. Szersze informacje w tym temacie posiada Naczelnik Wydz. RI 

Radosław Pyka, który odpowie na wszelkie pytania radnych w tym zakresie. 

Pani Burmistrz zostawiła kserokopie e-maila w tej sprawie oraz notatki służbowe geodetów 

dokonujących czynności. 
 

12.  Sprawozdanie z pracy Rady Miasta oraz komisji Rady Miasta za I półrocze 2022 r. 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta Tadeusz Barucki odczytał sprawozdanie z pracy Rady Miasta 

Brzeziny oraz dyżurów radnych za I półrocze 2022 roku – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Następnie Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Tomczak-Dratkiewicz przedstawiła 

sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2022 roku.  

W/w sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Budżetowej Marek Matyszczak przedstawił sprawozdanie 

z wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2022 roku – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego Adam Durańki przedstawił sprawozdanie z 

wykonania planu pracy komisji za I półrocze 2022 roku – w załączeniu do niniejszego 

protokołu.  

 

Jako kolejny sprawozdanie z wykonania planu pracy Komisji Spraw Społecznych za I półrocze 

2022 roku przedstawił Przewodniczący komisji Daniel Szymczak. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Na zakończenie tego punktu głos zabrał Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

Przemysław Maślanko, który przedstawił sprawozdanie z wykonania planu pracy komisji za I 

półrocze 2022 roku - w załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Radni nie zgłosili żadnych uwag, co przedstawionych sprawozdań z pracy Komisji Rady za I 

półrocze 2022 roku. 
 

13.  Rozpatrzenie projektów uchwał. 
 

13.1. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Brzeziny na lata 2022–2025 

Skarbnik Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały - w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli żadnych pytań. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

pod głosowanie. 
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Wynik głosowania: 

6. – „za”, 

0. – „przeciw”, 

5. – „wstrzymujących się od głosu”, 

2. – nieobecnych podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.2. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Brzeziny na 

2022 rok 

Skarbnika Miasta Izabela Kolasa przedstawiła projekt uchwały – w załączeniu do niniejszego 

protokołu. 

 

Radni nie mieli pytań. 

 

Po odczytaniu projektu uchwały Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

7. – „za”, 

0. – „przeciw”, 

5. – „wstrzymujących się od głosu”, 

1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

13.3. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zmiany uchwały Nr 

LIV/ 397 /2018 Rady Miasta Brzeziny z dnia 09 sierpnia 2018r. w sprawie określenia zasad 

udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dyrektorów i 

wicedyrektorów szkół podstawowych i przedszkoli oraz ustalenia tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru zajęć dla pedagogów, psychologów, doradców zawodowych, 

terapeutów pedagogicznych i logopedów zatrudnionych w szkołach podstawowych i 

przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Miasto Brzeziny. 

Naczelnik Wydz. ZJ Grzegorz Kozieł odczytał, a następnie przedstawił projekt uchwały – w 

załączeniu do niniejszego protokołu. 

 

Dyskusja. 
 

Po odczytaniu projektu uchwały przez Skarbnika, Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

 

Wynik głosowania: 

12. – „za”, 

0. – „przeciw”, 

0. – „wstrzymujących się od głosu”, 

1. – nieobecny podczas głosowania. 

Uchwała została jednogłośnie podjęta. 

Wykaz imiennego głosowania radnych w załączeniu do niniejszego protokołu. 
 

14. Wolne wnioski i sprawy różne. 

Radny Janusz Nowański odnosząc się do kwestii nieprzyjemnego zapachu w mieście zapytał, 

czy w Urzędzie Miasta podjęto działania mające na celu zlokalizowanie źródło tego fetoru? 

 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, że wszyscy szukają źródła tego fetoru. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miasta poruszył 2 kwestie: 
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1. Powołania Rady Muzealnej w Muzeum Regionalnym, 

2. Fetoru panującego wieczorem w mieście – radny prosi o odpowiedź na piśmie, co jest 

źródłem nieprzyjemnego zapachu. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz poruszyła sprawę podpisów zbieranych pod petycją 

stowarzyszenia, o której wspomniała Pani Burmistrz. Chciałaby poznać więcej szczegółów w tej 

sprawie. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poprosił Naczelnika Wydz. RI o przedstawienie sprawy – podczas 

spotkania 2 sierpnia br. padła informacja od przedstawicielki stowarzyszenia, że zaistniała 

możliwość zmanipulowania podpisów, jakie członkowie stowarzyszenia składali pod 

pismem/petycją kierowanym do CPK. Okazało się, że na etapie zbierania podpisów Państwo 

składali podpisy pod innym dokumentem, niż ten który został przekazany do CPK. Na spotkaniu 

była obecna Pani poseł, która obiecała podjąć interwencję w tej sprawie. 

 

Radna dopytała, czy Miasto ma wiedzę, czy Pani poseł podjęła jakieś dalsze kroki w tej materii? 

 

Naczelnik odpowiedział, że przedstawiciele stowarzyszenia zmierzali w tym kierunku, aby 

zorientować się, co mogą dalej zrobić. 

 

Radna dopowiedziała, iż stowarzyszenie zbiera aktualnie nowe podpisy. 

 

Radny Daniel Szymczak zapytał, który wariant obwodnicy jest obecnie brany pod uwagę? 

Mieszkańcy są zaniepokojeni, że nastąpiła zmiana i są niedoinformowani. 

 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, iż inwestorem jest Generalna Dyrekcja Dróg 

Krajowych i Autostrad. Podczas ostatniego spotkania przedstawiono 3 warianty – 2 południowe 

i 1 północy bez wskazania, który z wariantów jest wariantem inwestorskim. 

29 sierpnia br. odbędzie się spotkanie, na którym być może dowiemy się, który z wariantów 

zostanie wybrany. 

 

Radny Janusz Nowański poruszył temat brzydkiego wyglądu miasta, braku nasadzeń oraz brudu 

w mieście. Zdaniem radnego Miasto nie jest, aż tak biedne, żeby nie można było posadowić 

kilku kwietników - może warto podpisać z kimś umowę, aby zadbał o ukwiecenie miasta.  

 

Z uwagi, iż na sali nie było Władz Miasta Przewodniczący zaproponował, aby poruszyć w/w 

kwestię na następnej sesji. 

 

Głos zabrała radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz, która zwróciła uwagę, iż w jednej ze swoich 

interpelacji zgłosiła swoje uwagi, co do brudu panującego w mieście, ale otrzymała jedynie 

zdawkową odpowiedź tymczasem w mieście panuje brud, rosną chwasty, na ulicach zalega 

piach jeszcze po zimie, również park jest bardzo zaniedbany. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zapytał Naczelnika Wydz. RI, czy nowo zakupiona zamiatarka 

jest już w posiadaniu Miasta? 

 

Naczelnik Wydz. RI odpowiedział, iż zgodnie z umową zamiatarka będzie dostarczona do nas 

do końca sierpnia. 

 

Radny Daniel Szymczak powiedział, że mieszkańcy również widzą brud panujący w mieście i 

wystąpili z inicjatywą społeczną oferując swoją pomoc w uporządkowaniu miasta, natomiast 

panie z Uniwersytetu III Wieku zaproponowały, że same posprzątają Pl. Jana Pawła II. 

 

Radny Janusz Nowański poruszył także temat organizacji Brzezińskich Mistrzostw Świata w 

piłce nożnej, które zamiast w Brzezinach odbywają się w Jeżowie, ponieważ u nas nie mają 

gdzie się odbyć. Dlaczego zawody, które w nazwie mają nazwę Brzezin i mają nas promować 

odbywają się poza granicami naszego miasta? Radny prosi o przeanalizowanie tej kwestii i 

udzielenie mu odpowiedzi. 
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Zdaniem Przewodniczącego Rada Miasta powinna wyrazić zgodę na wykorzystanie nazwy. 

 

Radna Dorota Tomczak-Dratkiewicz zapytała, czy Miasto planuje udzielenie jakiejkolwiek 

pomocy handlującym na rynku ludziom w związku z wygaśnięciem umowy dzierżawy? 

 

 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, że przygotuje odpowiedź na piśmie.  

 

Radny Daniel Szymczak poruszył temat tężni przy Muzeum Regionalnym – zapytał, co dalej 

dzieje z tym projektem? 

 

Naczelnik Wydz. RI Radosław Pyka odpowiedział, że wniosek nie uzyskał pozytywnej oceny i 

w związku z tym projekt nie będzie realizowany. 

 

15.  Zakończenie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad LXI sesji Rady Miasta Brzeziny, Przewodniczący 

Rady Miasta Grzegorz Maślanko zamknął posiedzenie o godz. 1308 . 
 

Integralną część niniejszego protokołu stanowi nagranie na nośniku DVD opisane w następujący 

sposób „LXI sesja Rady Miasta Brzeziny z 25.VIII.2022r.”, przechowywane w Biurze Obsługi 

Rady Miasta oraz publikowane na stronie internetowej pod adresem: 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny?. 

 

 

Przewodniczący Rady 

                                     Grzegorz Maślanko 

 
 

 

 

https://portal.posiedzenia.pl/brzeziny

